
 
 

 

 

Tarnów, 29 listopada 2022 r. 

KRM.0003.610.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXVI sesji Rady Miejskiej 24 listopada 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Żak zgłosił następujące 

wnioski: 

1. W imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o naprawę chodnika przy ul. Lwowskiej (pomiędzy 
sklepem Biedronka a blokiem nr 69). Na odcinku ok. 3 m są wystające płyty chodnikowe, które 
stwarzają niebezpieczeństwo dla osób poruszających się po nim. 

2. W związku z tym, że miał się odbyć remont chodnika na ul. Szpitalnej pomiędzy Mickiewicza a 
Skłodowskiej-Curie. Radny dopytuje o tą kwestię, ponieważ miał się on odbyć ok. 16 sierpnia 2022 
r. jest już koniec listopada a w dalszym ciągu nic nie zostało zrobione.  

3. Za Małopolską Wyższą Szkołą Ekonomiczną pomiędzy blokiem 21 a kamienicą 23 znajdują się 
bardzo zniszczone, skorodowane słupy, które stwarzają niebezpieczeństwo i grożą zawaleniem. 
Radny prosi o interwencję odpowiednich służb. 

4. W imieniu mieszkańców ul. Goslara oraz rodziców odprowadzających tam dzieci do przedszkola 
zwrócił się z prośbą o naprawę chodnika przy tej ulicy. Chodnik jest w bardzo złym stanie są w nim 
dziury, w których zatrzymuje się woda.  

5. W imieniu mieszkańców ul. Starodąbrowskiej zgłosił bardzo zniszczony chodnik z wystającymi 
płytami pomiędzy ul. Gomoły a ul. Słoneczną (od ul. Mickiewicza po prawej stronie koło bloku 11, 
12, 13). Jest to chodnik, którym w dużej mierze uczęszczają dzieci do Szkoły Podstawowej nr 15. 
Rady zwrócił się z prośbą o remont tego chodnika. 

6. W imieniu mieszkańców Monte Cassino, którzy stracili Klub Seniora, a który miał siedzibę w bloku 
nr 8 na ul. Bitwy Pod Studziankami zwrócił się z prośbą by rozważyć możliwość stworzenia w tym 
miejscu podobnej instytucji, by mieszkańcy tamtych okolic nie musieli uczęszczać np. do Domu 
Kultury na Westerplatte. 

7. Ponowił wniosek o przycinkę drzew od ulicy Szpitalnej przy kamienicy Mickiewicza 25. Radny 
poprosił by rozważyć ewentualnie w tym miejscu wycinkę drzew i dokonanie nasady nowymi 
niskimi drzewami. W tym momencie mieszkańcy tego adresu zgłaszają zacienienie spowodowane 
tymi drzewami co powoduje brak możliwości oszczędzania energii elektrycznej. 
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